

AIRBUS Interiors Services

Gender pay gap France / Index égalité femmes-hommes France

AIRBUS INTERIORS SERVICES
Bâtiment Socrate
17 avenue Didier Daurat
31700 BLAGNAC
France

February 28th, 2020 / 28 février 2020

With more than 140 employees in 2019, Airbus Interiors Services, a fully-owned Airbus subsidiary based in Blagnac, France, is in the scope of the new Gender Pay Gap reporting. Regarding 2019 index, Airbus Interiors Services has reached a score of 86 on 100.

This score reflects our commitment to advancing women in the workplace, and developing female talent. At Airbus level, the company has launched a cross-divisional, cross-departmental and transnational employee resource group called “Balance for Business” aiming to spur the recognition and development of female employees across the company by attracting, developing and retaining skilled women. In our particular business of aircraft cabin interiors, Airbus Interiors Services support this initiative through work agreements made over the past few years.

Avec plus de 140 employés en 2019, Airbus Interiors Services, filiale à 100% d’Airbus basée à Blagnac (Haute-Garonne), est concernée par le nouvel index égalité femmes-hommes. Pour cette année, le score d’Airbus Interiors Services s’élève à 86 points (sur 100).

Ce résultat met en lumière notre engagement pour promouvoir les femmes dans l’organisation et développer les talents féminins. Airbus a lancé notamment un groupe de travail sur l’ensemble de ses divisions, fonctions et pays « Balance for Business », dont l’objectif est d’encourager la reconnaissance et le développement de ses salariées en attirant, développant et sécurisant la rétention des femmes de talent. Plus particulièrement sur le marché de l’aménagement intérieur des cabines d’avion, Airbus Interiors Services soutient cette initiative notamment au travers des accords successifs signés ces dernières années.

For more information, please contact us through [the dedicated page](#).
Pour plus d’informations, merci d’utiliser [le formulaire de contact dédié](#).